
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 28. februar 2023 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 
Næstformand: Niels-Henrik Holm 
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Jesper Meyland, Mette Bertram, Ayane 
Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov og Simon Johansen 
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen og Andreas Ralund 
Elevrepræsentanter: Emma Bruhn og Rolian Ibich 
Skoleleder: Louise Schaaf 
Souschef:  
SFO- og indskolingsleder: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Mette Bertram, Jesper Meyland, Ayane Hassan, Emma Bruhn og Rolian Ibich – 
fremover er elevrådsrepræsentanterne Caroline Østerlund og Magnus Wettergreen 
(7S) 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 20.00 Dagsorden 
OBS! SB-mødet den 30. marts flyttes til den 29. marts.  

17.30 - 18.00 
(30 min.) 

1. Formøde og spisning  
  

Drøftelse 

18.00 – 18.15 
(15 min.) 

2. Nyt fra ledelsen  
a. Ansættelse af viceskoleleder  

 
Ansøgningsfristen er den 28.februar og der starter samtaler i uge 
10.  
Formand og næstformand fra bestyrelsen sidder med i 
samtaleudvalget. 

b. For de nye indskolingselever og deres forældre, vil man 
i år forsøge sig med et nyt format, hvor der afholdes 
fællesspisning som en del af forældremødet. 

 
c. Trivselsmåling blandt skolens personale og blandt 

eleverne (processen for de to trivselsmålinger)  
Der arbejdes med resultatet fra trivselsmålingen for skolens 
personale i LMU. Resultaterne samt hvordan der arbejdes med 
målingen præsenteres for SB ved næste møde. 
 
National Trivselsmåling for eleverne frem til 20.marts. Evalueres og 
arbejdes med i årgangsteamet og drøftes på den årlige 
klassekonference. Arbejdet med trivselsmålingen præsenteres for 
SB ved næste møde.  

Orientering  



18.15 – 18.25 
(10 min.) 

3. Nyt fra elevrådet  
a. Frikvarter Version 2.0 i udskolingen (Sunde 

Fællesskaber) 
Elevrådet har været en del af arbejdsgruppen. Der er fokus på at 
skabe gode aktiviteter for udskolingseleverne i pauserne. Der 
forventes at starte op i uge 11.  
 
Der er valgt to nye elevrådsrepræsentanter fra 7.klasse til at 
deltage i skolebestyrelsen.  

Orientering  

18.25 – 18.35 
(10 min.) 

4. Nyt fra arbejdsgrupperne – er der arbejdet videre og evt. med 
hvad og hvordan?  

 
Branding 
Arbejdsgruppen ser på hvordan vi kan skabe den gode historie.  
Drøftelsen vedr. ændring af skolens navn er pt. sat på standby, da 
det vurderes af arbejdsgruppen, at det lige nu, ikke vil have den 
ønskede effekt.  
Derimod har arbejdsgruppen arbejdet med at se på mulighed for 
forbedring af skolens udearealer. Her er der mulighed for, at søge 
forskellige fonde.  
Arbejdsgruppen vil derudover også kigge på muligheder for at 
brande skolen gennem Google-søgning (SEO) samt forbedre 
skolens hjemmeside.  
 
Sunde fællesskaber 
Vigtigt med dynamiske og sunde fællesskaber.  
I skoleregi er der arbejdet videre med udvikling af sunde 
fællesskaber bl.a. ny-tænkning af frikvarterne for 
udskolingseleverne. En del af fokus på Sunde fællesskaber er 
endvidere fokus på kontaktforældre-samarbejdet.   

Drøftelse 

18.35 – 18.55 
(20 min.) 

5. Møde med kontaktforældrene  
Forslag til at der bliver lavet et idékatalog til kontaktforældrene. 
F.eks. hvilke lokaler der kan lånes til arrangementer og hvem man 
skal kontakte.  

a. Forslag til dato (fx 2. november 2023)  
Der afholdes forældremøder inden efterårsferien, hvor 
kontaktforældrene bliver valgt. Forslag til at der efterfølgende 
holdes et fælles møde for kontaktforældre i november.  
 

b. Skal der nedsættes en arbejdsgruppe til at forberede 
mødet og hvem vil indgå i arbejdsgruppen? 

 
Der drøftes videre på kommende bestyrelsesmøder 

Drøftelse   

18.55 – 19.10 
(15 min.) 

6. Fagfordeling – proces og timeplan 
 
Ledelsen gennemgik proces, tidsplan og timefordelingsplan for 
fagfordelingen.  

Orientering  

19.10 - 19.30 
(20 min.) 

7. Kommunikation der løber hurtigt på AULA 
 

Drøftelse 



Vigtigt med god kommunikation når tråde stikker af.  

19.30 - 19.50 
(20 min.) 

8. Sprog og forældrekommunikation 
Punktet udsættes til et kommende møde 

Drøftelse  

19.50 - 20.00 
(10 min.) 

9. Eventuelt  
Under eventuelt blev der spurgt ind til, hvorfor der ikke er en 
skolepatrulje. Ledelsens tilbagemelding er, at det har været 
undersøgt i bestyrelsen for et par år siden, og meldingen fra Køge 
Kommune er at Ellemarkskolen har en sikker skolevej. 
 
Skolen prioriterer at der de fleste morgener er en voksen tilstede 
ved fodgængerfeltet/cykelskuret.  
 
Under eventuelt-punktet blev der desuden indgivet et ønske om, 
at få præsenteret skolens tilgang til 
karaktergivning/standpunktskaraktere for udskolingseleverne på et 
kommende SB-møde.    

Drøftelse  

 


